
 

 

 

Sundheds- og Ældreudvalget har den 21. april 2016 stillet følgende spørgsmål nr. 519 

(Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S). 

 

Spørgsmål nr. 519:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvor stor en del af de satspuljemidler, som var øre-

mærket psykiatrien i 2015, men som ifølge TV2 ikke blev anvendt inden for psykiatri-

en, der fortsat vil være øremærket til psykiatrien, og hvor stor en del der ryger tilbage 

i satspuljen og i princippet vil kunne bruges på andre områder i forbindelse med 

kommende satspuljeaftaler?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af spørgsmål nr. 517 og nr. 518.  
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